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Abstract (en)
The equipment (1) has a strip of material which is folded into the shape of a wave in order to form parallel compartments (4) for the objects. The
compartments are spaced from one another, and have one or more side walls, at least in parts. Each side wall has a centre section (8) which is
arranged between two end sections (7,7'), and the cross section of the compartment in this region is increased, curved, or bent relative to that of
the end sections. Both side walls of a compartment may be symmetrical to a centre section, and the compartment may also have a floor (9), whose
width is narrower in the centre section than that in the region of the end sections.

Abstract (de)
Die Ampullen (2) sind in einem wellenartig gefalteten Materialstreifen gehalten, der parallele Aufnahmefächer (4) für die Gegenstände bildet. Die
Seitenwände der Aufnahmefächer sind unterteilt in zwei endseitige Abschnitte (7, 7') und einen von diesen abgesetzten Mittelabschnitt (8), der
gegenüber den endseitigen Abschnitten gekrümmt oder abgewinkelt ausgebildet ist und der dadurch den Querschnitt des Aufnahmefachs in diesem
Bereich vergrössert. Auf diese Weise werden in axialer Richtung Stützschultern gebildet, so dass die Ampullen bezüglich ihrer Lage nicht nur radial,
sondern auch axial fixiert sind. <IMAGE>
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